
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: Nicole Van Engelen <n_van_engelen@hotmail.com>  
Verzonden: donderdag 17 januari 2019 08:10 
Onderwerp: Diemer Festijn en ballonnen 
 
 
Geachte leden van het college, 
 
Jaren geleden heeft Gepke Uiterdijk namens GroenLinks in de raad vragen gesteld over het oplaten 
van ballonnen in Diemen. Volgens mij is dat aan het begin van de vorige periode geweest, misschien 
zelfs nog eerder. In IBabs kan ik het niet terugvinden. Het was in ieder geval nog in de periode dat 
Amy Koopmanschap burgemeester was. Destijds werd benoemd dat men achter de schermen 
scholen en Diemer Festijn ah beïnvloeden was om geen ballonnen meer op te laten.  Scholen 
reageerden daar op dat moment al positief op. 
 
De berichtgeving van de afgelopen dagen over het verbod op het oplaten van ballonnen in Zeist 
attendeerde me weer op dit onderwerp. Het zal je niet verbazen dat GroenLinks Diemen op zijn 
zachts gezegd moeite heeft met het oplaten van ballonnen door de milieuschade en het dierenleed 
die ermee gepaard gaan. Zodoende komen wij tot de volgende vragen: 
- Scholen in Diemen laten volgens mij geen ballonnen meer op. Of hebben we dat verkeerd?  
- Hoe het zit met het Diemerfestijn kan ik zo snel niet vinden. Worden daar nog ballonnen opgelaten? 
En zo ja: is dit onderwerp van gesprek tussen de gemeente en de organisatoren? Hoe?  
- Zijn er nog andere momenten/ festiviteiten waar ballonnen worden opgelaten in Diemen? Wat zijn 
de regels in Diemen op dit gebied? 
 
We zien de antwoorden graag tegemoet. 
 
Met een hartelijke groet, 
 
Nicole van Engelen 
GroenLinks Diemen 
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